
PROTOKÓŁ  NR XXI/09
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 21 maja  2009 r.

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu udział wzięli radni i pracownicy Urzędu wg załączonej listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XXI-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich zebranych w tym zaproszonych na sesję.  Stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna,  w sesji  uczestniczy 13 radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada 
Gminy może obradować i podejmować uchwały. Poinformował, iż protokół z XX sesji 
Rady  Gminy jest  wyłożony na  stoliku.   Jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  wniesione 
uwagi, uznamy, że protokół został przyjęty bez zastrzeżeń.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  wnioski  o  zmiany  w 
porządku obrad.
             Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad dodatkowego  punktów po punkcie 2 o treści

 3.  Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Białostockiemu na dofinansowanie zadania:” Remont kapitalny drogi 
powiatowej Nr 1577 B Pietkowo - Osówka”

4.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:”  Remont  kapitalny  drogi 
powiatowej Nr 1562B Gąsówka Stara- Kamińskie Ocioski”

      i po punkcie 7 o treści
8.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  nabycia  na  własność  i  przekazanie  nieodpłatnie 

nieruchomości
 9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieodpłatnie nieruchomości

             Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
- Kto jest za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej przez Wójta Gminy 
zmiany   aby po punkcie 2 przyjąć dodatkowe punkty o treści:
3.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 

Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:”  Remont  kapitalny  drogi 
powiatowej Nr 1577 B Pietkowo - Osówka”

4.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:”  Remont  kapitalny  drogi 
powiatowej Nr 1562B Gąsówka Stara- Kamińskie Ocioski”

- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało  radnych  13  za,  co  oznacza,   że  Rada  Gminy  jednogłośnie  rozszerzyła 
porządek obrad  o zgłoszony wniosek.
-  Kto jest za wprowadzeniem  do porządku obrad zmiany  zgłoszonej przez Wójta 
Gminy     aby po punkcie 7 przyjąć dodatkowe punkty o treści:  
8.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  nabycia  na  własność  i  przekazanie  nieodpłatnie 

nieruchomości.
 9.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieodpłatnie nieruchomości
- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?



Głosowało  radnych  13  za,  co  oznacza,   że  Rada  Gminy  jednogłośnie  rozszerzyła 
porządek obrad  o zgłoszony wniosek.

          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady 
zwrócił  się  do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o 
przegłosowany wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /13 za/ przyjęła następujący 
porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania:” Remont kapitalny drogi 
powiatowej Nr 1577 B Pietkowo – Osówka.”

4. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Białostockiemu na dofinansowanie zadania:” Remont kapitalny drogi 
powiatowej Nr 1562B Gąsówka Stara- Kamińskie Ocioski.”

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Gołębie 

na lata 2009-2016.
7. Informacja na temat funduszu sołeckiego oraz podjęcie stosownej uchwały  
8.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  nabycia  na  własność  i  przekazanie  nieodpłatnie 

nieruchomości.
 9.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieodpłatnie nieruchomości.

10.  Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

11. Otwarcie świetlicy wiejskiej w miejscowości Porośl Wojsławy.

Ponieważ zrealizowane zostały punkty 1-2 porządku obrad, Przewodniczący 
zaproponował rozpatrzenie 3 punktu porządku obrad.

Ad.3.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:”  Remont  kapitalny  drogi 
powiatowej Nr 1577 B Pietkowo – Osówka.”

Temat  przedstawiła  Wiktoria  Kazimierska.  Przedstawiła  projekt  uchwały  w  tej 
sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXI/106/09
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na 
dofinansowanie zadania:” Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1577 B Pietkowo 
- Osówka”
                    / w załączeniu/

Ad.4.  Podjęcie  Uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Białostockiemu  na  dofinansowanie  zadania:  ”Remont  kapitalny  drogi 
powiatowej Nr 1562B Gąsówka stara- Kamińskie Ocioski”

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. 

Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła



UCHWAŁĘ NR XXI/107/09
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na 
dofinansowanie zadania: ”Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1562B Gąsówka 
Stara- Kamińskie Ocioski”

                   / w załączeniu/

Ad.5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r.

Wójt Gminy Witold Łapiński omówił pokrótce, iż zmiany w budżecie są to zmiany w 
inwestycjach gminy, oraz przedstawił wniosek  Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Białymstoku o 
dofinansowanie w wysokości 6000 zł zakupu defibrylatora do karetki reanimacyjnej w 
podstacji w Łapach. Wójt zaproponował dofinansowanie w wysokości 3000 zł.
 Radny Andrzej  Dzierżek zaproponował aby nie obniżać dofinansowania poniżej 
propozycji Pana Wójta.  
      Wobec braku propozycji przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku Wójta 
Gminy Witolda Łapińskiego o dofinansowanie zakupu defibrylatora dla podstacji w 
Łapach w wysokości 3000 zł.
Głosował 13 radnych za.

Skarbnik Gminy Pani Wiktoria Kazimierska omówiła zmiany w budżecie gminy na 
2008 r. przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXI/108/09
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.

                   / w załączeniu/

A.d6.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości 
Gołębie na lata 2009-2016

Temat  przedstawił  Pan  Alfred  Dobrzyński.  Przedstawił  projekt  uchwały  w  tej 
sprawie.
Ponieważ radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXI/109/09
w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Gołębie na lata 2009-2016

                   / w załączeniu/

Ad.7. Informacja na temat funduszu sołeckiego oraz podjęcie stosownej uchwały 

Informacje przedstawiła Pani Wiktoria Kazimierska Skarbnik Gminy /informacja w 
załączeniu/
Radny Tadeusz Kamiński zapytał z jakich pieniędzy byłby utworzony fundusz sołecki. 
Wiktoria Kazimierska –skarbnik Gminy poinformowała, że fundusz sołecki jest 
wydzielany z budżetu gminy .
 Wójt Gminy Witold Łapiński wyraził opinię zdecydowanie przeciwną wydzielaniu 
funduszu sołeckiego .
W 1989 r przestał funkcjonować  Fundusz Rozwoju Wsi lecz do dnia dzisiejszego 8 Rad 
sołeckich z terenu Gminy Poświętne nie zamknęło rachunku. Spowodował on szereg 
niesnasek i  nieporozumień wśród mieszkańców. Wójt Gminy złożył wniosek o nie 
wyrażenie zgody  na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2O10 roku .
Radny Tadeusz Moczydłowski zaproponował aby na próbę wydzielić fundusz wiejski.



Radny Ryszard Szymborski poparł wniosek Wójta Gminy Poświętne  Witolda 
Łapińskiego o nie wyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2010 rok. 
Stwierdził iż, mimo upływu dwudziestu lat  z powodu funduszu wiejskiego niektóre 
osoby nie odzywają się do siebie do dnia dzisiejszego. Wobec braku wniosków i 
zakończenia dyskusji przewodniczący Rady Tadeusz Kamiński stwierdził , iż jako 
pierwszy zostanie przegłosowany wniosek Wójta Gminy Witolda Łapińskiego, i poprosił 
o przedstawienie projektu uchwały w tej sprawie. Pani Wiktoria Kazimierska Skarbnik 
Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie o nie wyrażenie zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego na 2010 rok.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy  / 11 za , jeden przeciw, 1 wstrzymał 
się od głosu/ podjęła

UCHWAŁĘ NR XXI/110/08
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku

                   / w załączeniu/
                 

Ad.8. Podjecie Uchwały w sprawie nabycia na własność i przekazanie nieodpłatnie 
nieruchomości

Temat przedstawił Andrzej Roszkowski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XX/111/08
w sprawie nabycia na własność i przekazanie nieodpłatnie     nieruchomości

                   / w załączeniu/

Ad. 9.Podjecie uchwały w sprawie przekazania nieodpłatnie nieruchomości

Temat przedstawił Andrzej Roszkowski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /13 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XX/112/08
w sprawie przekazania nieodpłatnie nieruchomości

                   / w załączeniu/

Ad.10 Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne.

1/ Radny Ryszard Szymborski poinformował, iż Pan Perkowski zam. Grochy wnosi o 
rozebranie przystanku PKS w miejscowości Grochy posadowionego na jego gruncie.

- Wójt Gminy Witold Łapiński zaproponował Panu Szymborskiemu  zorganizowanie 
w tej sprawie spotkanie z Panem Perkowskim i mieszkańcami. Jeśli właściciel 
wyraziłby zgodę to należałoby ten przystanek wyremontować a gdyby się nie zgodził 
trzeba znaleźć inną lokalizację przystanku, gdyż jest niezbędny dzieciom 
dojeżdżającym do szkół . 

Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie obrad i 
poprosił Radnych o przejście do autokaru , aby udać się na otwarcie świetlicy wiejskiej w 
miejscowości Porośl Wojsławy, Przeprosił, że nie będzie mógł wziąć udziału w  tej 
uroczystości. Upoważnił Pana Kazimierza Wiśniewolskiego Wiceprzewodniczącego 
Rady do jego reprezentowania na uroczystości otwarcia Świetlicy Wiejskiej w 
miejscowości Porośl Wojsławy .

Ad.11. Otwarcie świetlicy wiejskiej w miejscowości Porośl Wojsławy



Wójt Gminy w skrócie przedstawił historię  remontu świetlicy oraz wyraził 
zadowolenie i podziękował mieszkańcom a szczególnie Pani Wiesławie Roszkowskiej 
za  zaangażowanie i usilne dążenie do sfinalizowania remontu. 

Po   krótkich  podziękowaniach   Sołtys  Miejscowości  Porośl  Wojsławy  Pani 
Wiesława Roszkowska poprosiła  o wspólne przecięcie  z nią Witolda Łapińskiego 
Wójta Gminy Poświętne, Kazimierza Wiśniewolskiego Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy ,  Jana Pociaska z firmy Tad-Bud oraz najmłodszego uczestnika spotkania .

   Po przecięciu wstęgi    wszyscy przeszli do zwiedzania budynku i skromnego 
poczęstunku.

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1220, Przewodniczący 
Rady zamknął  XXI- szą sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                 Tadeusz Kamiński
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